
 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 18 mei 2022 om 19.30 uur in 

Stroud 

 

Aanwezig: allen, behalve Fennie van den Broek en Matthijs Bonzet 

1.Opening en welkom door de voorzitter. Kees Bor heet allen welkom. Aan de agenda 

wordt toegevoegd bij de Ingekomen stukken punt 4f. Reactie gemeente Putten dd 10 mei op 

advies Participatieraad over Participatieplaan 2022. Verder geen wijzigingen. 

2.Verslag Participatieraad 20 april 2022. Dit wordt ongewijzigd vastgesteld. Er is geen 

verslag van een DB-overleg met gemeente, aangezien dat de afgelopen maand niet is 

doorgegaan. 

3.Actiepuntenlijst. De vaartocht op Veluwemeer gaat niet door. Het wordt een andere vorm 

van team-building in de herfst, waarover nog wordt nagedacht. Fons Kortrijk komt met een 

voorzet voor een ongevraagd advies aan college over sociale woningbouw. Wordt 

geagendeerd in juli. Wegens vakantieafspraken van diverse leden vervallen de geplande 

vergaderingen van de Praad op 15 juni en 13 juli. Daarvoor in de plaats komt een 

vergadering op woensdag 6 juli in Stroud. Het Luisterend Oor in juni blijft wel op 15 juni. 

Miriam wacht nog op enkele bijdragen voor het Jaaroverzicht 2021. 

4.Ingekomen stukken en mededelingen. De voorzitter doet enkele mededelingen. Hij heeft, 

als vervanger van Matthijs, het Inclusiepanel bezocht. Men worstelt met de samenstelling en 

zoekt naar invulling. Ook heeft hij het voorzitters-overleg bezocht. Er is voorlichting gegeven 

over het nieuwe “IJsland-project”. Dit gaat over opgroeien in een kansrijke omgeving. Er 

bestaat grote zorg over de toename van verslavingen van jongeren aan drugs en alcohol. 

Nunspeet neemt het voortouw voor het schrijven van een advies, dat vervolgens aan alle 

deelnemende participatieraden om commentaar zal worden verzonden.  

Fons Kortrijk meldt, dat de gemeente nog zal nalopen de betrokkenheid bij de software van 

de apparatuur van de participatieraad, met name het pakket Office (o.a. Word en Excel). 



Ingekomen stuk 4a, brief Nationale Ombudsman, wordt nog besproken in het overleg met 

de gemeente. De stukken 4b, 4c, 4d en 4f (Verslag koffiemoment, verslag overleg DB met 

wethouders Koops en Koekkoek, Jaarverslag 2021 regionale Inclusiegroep en Reactie 

gemeente op advies lover Participatieplan) worden voor kennisgeving aangenomen. 

Enige discussie vindt plaats over punt 4e, project evaluatie (OIO Jeugd). Er is sprake van 

steeds meer moeilijke gevallen en dat betekent meer geld. Wat gaat de landelijke politiek 

met dit punt doden? Positief punt is, dat er in ieder geval meer aandacht voor de 

problematiek komt. 

5.Terugblik 2e deel heisessie van 13 mei 2022. Iedereen geeft zijn of haar reactie. We zijn 

niet erg enthousiast over de invulling en de uitkomsten. Met name de discussie rond 

vertrouwen over en weer leidt tot vraagtekens. Anderzijds wordt de positieve invulling van 

de contacten met de behandelend ambtenaren van de afdeling als waardevol ervaren. Daar 

moeten we op insteken. Ook zal er meer contact moeten komen met de nieuwe wethouder. 

6.Uit de werkgroepen. Geen bijzonderheden. Wel wordt kort gesproken over moeilijke 

ervaringen van cliënten met keukentafel gesprekken. Stimenz zou hierbij een rol kunnen 

spelen. 

7.Public relations. Het jaarverslag moet voor 1 juni a.s. gereed zijn. We besluiten tenminste 

twee keer per jaar op locatie te vergaderen. Het DB komt volgende keer met een voorzet. De 

secretaris wordt verzocht alle uitgebrachte adviezen voortaan ook op de site van de 

Participatieraad te laten plaatsen. 

8.Rondvraag. De voorzitter wil de volgende vergadering graag met elkaar spreken over het 

functioneren van de Praad als geheel en van individuele leden. Werken de werkgroepen nog 

naar tevredenheid? Hebben we andere ideeën voor een beter functioneren. Het DB komt in 

juli met een discussievoorstel. 

De voorzitter sluit om 20.45 uur de vergadering. 

 

NB Volgende vergadering is op woensdag 6 juli 2022 in Stroud en 

daarna weer volgens schema op woensdag 21 september 2022.  


